



CQMF-QCAM

Webinar: Rédaction scientifique Scientific Writing

avec/with Gregory Patience (PolyMtl)
et/and Daria Boffito (PolyMtl)

9–12h Jeudi le 24 Septembre 2020
9am–12pm on Thursday September 24th 2020



Gregory Patience



Daria Boffito

Les professeurs Patience et Boffito ont amorcé leurs travaux sur la rédaction scientifique avec la publication d'un guide pédagogique (Academic Press, 2015), salué par les maisons Wiley et Elsevier, qui l'ont classé parmi les "10 livres que tout(e) étudiant(e) gradué(e) devrait posséder". Entre 2015 et 2017, Gregory Patience et Daria Boffito ont publié 23 articles portant sur différents aspects de la publication scientifique, dont un que le journal Nature a présenté dans sa rubrique *News* en 2018. Ils ont partagé leurs idées partout en Europe et en Amérique du nord. Leur intérêt marqué pour la rédaction et la publication est tel qu'ils organisent maintenant le forum international sur les Principes de la Publication Scientifique. Joignez-vous à nous le 24 septembre pour en apprendre plus sur la rédaction scientifique avec nos deux experts!

Professors Patience and Boffito began their foray into scientific writing with the publication of a guidebook (Academic Press, 2015), prized by the two editing houses Wiley and Elsevier, which advertised the book as among the "Top 10 Resource Guidebooks Every Graduate Student Should Own". From 2015 to 2017, they published 23 articles addressing several aspects of writing and publishing, one of which was featured by the journal Nature in their *News* section in 2018. They have been sharing their ideas widely in Europe and North America. Their growing interest in writing and publishing is such that they are now organizing the world forum Principles of Scientific Publication. Join us on the 24th of September to learn more about scientific writing with our two experts!